
PROTOKÓŁ 

ze wspólnego posiedzenia Komisji Budżetowej i Komisji Gospodarki Przestrzennej, Inwestycji, 

Ochrony Środowiska i Rolnictwa Rady Miejskiej w Nowej Dębie 

odbytego w dniu 30 stycznia 2025 r. r. 

 

Posiedzenie odbyło się w Urzędzie Miasta i Gminy Nowa Dęba i trwało od godz. 1500 do godz. 1625. 

 

W posiedzeniu udział wzięło 2 członków Komisji Budżetowej i 3 członków Komisji Gospodarki 

Przestrzennej, Inwestycji, Ochrony Środowiska i Rolnictwa, a także osoby zaproszone do udziału, 

zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik do protokołu. 

 

Posiedzeniu przewodniczył Dariusz Róg – Przewodniczący Komisji Budżetowej, który powitał 

uczestniczących i przedstawił proponowany porządek posiedzenia: 

  

1.  Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Opinia do projektów uchwał RM: 

1)  w sprawie zmian w budżecie miasta i gminy Nowa Dęba na 2025 rok, 

2)  w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Nowa Dęba, 

3)  zmieniająca uchwałę budżetowa Gminy Nowa Dęba na 2025 rok, 

4)  w sprawie upoważnienia do zaciągnięcia zobowiązania na realizację zadania wykraczającego 

poza rok budżetowy 2025 (zabytki Chmielów), 

5)  w sprawie upoważnienia do zaciągnięcia zobowiązania na realizację zadania wykraczającego 

poza rok budżetowy 2025 (zabytki Tarnowska Wola), 

6)  w sprawie ustanowienia pomnika przyrody, 

7)  w sprawie uchwalenia zmiany nr 3 Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego Miasta Nowa Dęba, 

8)  w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości (Chmielów - bezprzetargowa), 

9)  w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości (Poręby Dębskie - bezprzetargowa), 

10)  w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości (Dęba),  

11) w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości (Rozalin), 

12) w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości (Dęba). 

4. Sprawy różne. 

5. Zamknięcie posiedzenia 
 

Ad. 2. Zaproponowany porządek posiedzenia został przyjęty.  

W związku z tym, że w posiedzeniu uczestniczyli mieszkańcy zaproponowano, aby w pierwszej 

kolejności zabrali głos. Właściciele nieruchomości zlokalizowanych przy ul. Krasickiego zabudowanych 

szeregowo, pani Beata Tebin-Tomczyk i pan Wojciech Kosiorowski zwrócili się o wykonanie remontu 

nawierzchni działek, które są przeznaczone pod parking. Przypomnieli, że w czasie pandemii wykonany 

został projekt, który do chwili obecnej nie został zrealizowany. 

Burmistrz Wiesław Ordon wyjaśnił, że został wykonany projekt na utwardzenie terenu, zgłoszenie w tej 

sprawie zostało złożone do Starosty Tarnobrzeskiego. W związku z tym, że w budżecie na bieżący rok 

nie ma środków, zaproponował, aby przyjąć zgłoszenie mieszkańców jako wniosek do budżetu na 2026 

rok, i aby radni złożyli deklarację, że zadanie to zostanie zrealizowane. 

Radny Tomasz Dziemianko zaproponował, aby w roku bieżącym wykonać doraźny remont terenu. 

 

Ad. 3. Opinie do projektów uchwał, uzasadnienia przedstawili: 

1) w sprawie zmian w budżecie miasta i gminy Nowa Dęba na 2025 rok - skarbnik gminy – 

Magdalena Skura, dodatkowe wyjaśnienia przedstawił burmistrz Wiesław Ordon, projekt uchwały 

został zaopiniowany jednomyślnie, 

2) w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Nowa Dęba – Magdalena Skura, 

projekt uchwały został zaopiniowany jednomyślnie, 

3) zmieniająca uchwałę budżetowa Gminy Nowa Dęba na 2025 rok – Magdalena Skura, projekt 

uchwały został zaopiniowany jednomyślnie, 



4)  w sprawie upoważnienia do zaciągnięcia zobowiązania na realizację zadania wykraczającego 

poza rok budżetowy 2025 (zabytki Chmielów) – Magdalena Skura, projekt uchwały został 

zaopiniowany jednomyślnie, 

5)  w sprawie upoważnienia do zaciągnięcia zobowiązania na realizację zadania wykraczającego 

poza rok budżetowy 2025 (zabytki Tarnowska Wola) – Magdalena Skura, projekt uchwały został 

zaopiniowany jednomyślnie, 

 

Prowadzenie posiedzenia komisji przejął Damian Wolan – Przewodniczący Komisji Gospodarki 

Przestrzennej, Inwestycji, Ochrony Środowiska i Rolnictwa 

 

6) w sprawie ustanowienia pomnika przyrody Mieczysław Nalepa – kierownik Ref. Spraw 

Komunalnych. Radny Marian Tomczyk poprosił o wyjaśnienie, kto będzie ponosił koszty prac 

konserwacyjnych pomnika. Ustalono, że wystosowane zostanie pismo do Nadleśnictwa Nowa 

Dęba w tej kwestii, aby radni podczas sesji mieli wiedzę na ten temat, projekt uchwały został 

zaopiniowany jednomyślnie, 

7) w sprawie uchwalenia zmiany nr 3 Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego Miasta Nowa Dęba – Magdalena Stróż – kierownik Ref. Gospodarki Przestrzennej 

i Nieruchomości, projekt uchwały został zaopiniowany jednomyślnie, 

8)  w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości (Chmielów - bezprzetargowa) – 

Magdalena Stróż – kierownik Ref. Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości, projekt uchwały 

został zaopiniowany jednomyślnie 

9)  w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości (Poręby Dębskie - bezprzetargowa), – 

Magdalena Stróż – kierownik Ref. GPN, projekt uchwały został zaopiniowany jednomyślnie 

10)  w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości (Dęba) – Magdalena Stróż – kierownik 

Ref. GPN, projekt uchwały został zaopiniowany jednomyślnie 

11) w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości (Rozalin) – Magdalena Stróż – kierownik 

Ref. GPN, projekt uchwały został zaopiniowany jednomyślnie 

12) w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości (Dęba) – Magdalena Stróż – kierownik 

Ref. GPN, projekt uchwały został zaopiniowany jednomyślnie. 

 

Ad. 4. W sprawach różnych głos zabrali: 

1) burmistrz Wiesław Ordon zaprosił radnych do uczestnictwa w spotkaniu, które odbędzie się 10 

lutego br. w SOK dot. rozwoju mieszkalnictwa, poprawa dostępności komunikacyjnej miasta 

Nowa Dęba dla osób dojeżdżających do pracy, poprawa dostępności podstawowej opieki 

zdrowotnej dla żołnierzy Garnizonu Nowa Dęba oraz udziału żołnierzy (poprzez podatki PIT) 

w tworzeniu infrastruktury komunalnej Gminy Nowa Dęba, 

Ponadto poinformował, że gmina pozyskała dotację na budowę drogi w Podstrefie Chmielów 

(przedłużenie ul. Strefowej) w kwocie 2, 5 mln zł,  

2) radny Damian Wolan poruszył sprawę komunikacji miejskiej z Tarnobrzega do Chmielowa. 

Burmistrz odpowiadając wyjaśnił, że po skalkulowaniu kosztów przez Gminę Tarnobrzeg, sprawa 

zostanie przedstawiona do decyzji radnych.  

 

Ad. 5. 

Po wyczerpaniu porządku posiedzenia, Przewodniczący posiedzenia ogłosił jego zamknięcie. 

 

 

 

        Przewodniczący posiedzenia 

 

         Dariusz Róg 

 

 

 

 

Protokół sporządziła: 

Elżbieta Gil 


